

VENETIAN BLIND

百叶帘



CLASSICAL VENETIAN BLIND

经典百叶帘



Focal Shade Classical Venetian Blind are designed for all types of interior window applications. We have different sizes of strong head rail systems available for small size window to large area curtain wall up to 20 m². There are wide range of control options including single or dual control system to provide tilt and up/down functions. Focal Shade Venetian blind can offer both manual and motorized operations. Focal Venetians could fitted with guide wires for slope or large window to ensure smooth and stable operation.

Different size of Aluminum or Wood slats are available 16mm/25mm/35mm/50mm/70mm (wood slat have 25mm/35mm/50mm), even customize slat width sizes are available on requested.

富高百叶帘适合所有室内窗户应用。富高拥有不同尺寸吋的百叶帘顶轨系统方便安装于小型窗户及大致 20 平方米的玻璃幕墙。多种操控模式可供选择，如单 / 双操控的百叶帘，具有控制其叶片的上落及开合的功能。富高百叶帘提供手动及电动操控选择。可配备导引钢索，方便安装在倾斜的窗户或大型窗户上使百叶帘运作稳定顺畅。

不同尺寸吋的铝合金或木百叶片可供选择：16mm/25mm/35mm/50mm/70mm（木百叶适用 25mm/35mm/50mm），尺寸亦可根据客户要求特别订做。

Applications 应用

- Office, Hotel, Restaurant, Retail.
办公室，酒店，餐厅，零售店。
- Residential, Service Apartment, Club House.
高尚住宅，酒店式住宅，私人会所。

- School and Public's Institutions.
学校及公共建筑。

Features 特点

- **Durable Head Rail** – U-shaped stainless steel head rail with turned-in edges design which provide secure fixing and durability for the venetian blind system.
坚固的顶轨 – U型不锈钢顶轨，顶轨边沿的内弯设计令安装紧实，同时亦提升整套系统的耐用度。
- **Unique Design Bottom Rail** – Formed by two aluminum profile which hide the ladder cord fastenings and provide tidy appearance. All bottom rails are chemically pretreated to enhance anti-corrosion properties.
独特的底槽设计 – 由两支铝合金组合而成的底槽，能隐藏梯绳的末端，令百叶帘有更整洁的外观。所有底槽均进行防锈蚀处理。
- **Slat Option** – Plain aluminum slat available in 16/25/35/50/70mm with wide choice of colors options including perforated slat. Unique wood slat also available in 25/35/50mm width with natural wood finishing.
百叶片的选择 – 铝合金叶片有普通片或孔片，多种颜色以及尺寸可供选择（16/25/35/50/70mm）。亦有独特的 25/35/50mm 木百叶片，为室内带来自然气息。
- **Multiple Control Option** – Wide range of control options for both motorized and manual venetian blind system. E.g. Dual control by cord/wand; mono control chain, crank, also special button control for between glazing venetian blind.
多种操控选择 – 多种电动或手动操控系统可供选择，以配合不同应用需要。如拉绳 / 拉棒双操控；拉珠链，扳手单操控；或是特别为中空玻璃而设的操控按钮。
- **Motorized Control** – DC or AC powered motors both available in wired control system and radio transmission control system. *Silent Motor can be choose for large venetian blind systems (*for HL/ML system only).
电机操控 – 可配置直流或交流电机，两者均可有线操控或无线电操控。重型的百叶帘系统亦可选择 * 静音电机。（* 只适用于 HL 或 ML 系统）
- **Optional Accessorie** – Venetians could fitted with guide wires for slope or large window to ensure smooth and stable operation. For heavy duty venetians, special design ladder tape can improve aesthetic internal appearance.
配件选择 – 可配备导引钢索，方便安装在倾斜的窗户或大型窗户上使百叶帘运作稳定顺畅。选用特别设计的梯带，更可为百叶帘增添美观。

